



GW TOURS

We are professionals dedicated to elevating travel
唯有專注，方能專業

4天3晚 杜拜精華遊

4 Days 3 Nights Essence of Dubai

迪拜—阿布扎比—沙迦

Dubai - Abu Dhabi - Sharjah

享用
帆船酒店
豪華自助午餐

Buffet lunch
at Burj Al Arab

Prices In AUD per person

Daily Departure 天天出發 (保證出發 Guaranteed)	Twin Share 雙人房	Single Supplement 單人房
DXB4E 4星酒店	FROM \$1099	FROM + \$350
DXB4D 5星酒店	FROM \$1199	FROM + \$450

Hoildays Surcharge May Apply 所有價格按每人計算

費用包括 Inclusions

- 3晚星級杜拜市區酒店
3 Night Dubai City Hotel
- 3餐早餐為酒店享用, 1餐帆船酒店午餐, 1餐沙漠營地篝火燒烤晚餐, 及2餐團餐
3 Breakfasts, 1 Buffet lunch at Burj Al Arab, 1 Desert Safari BBQ Dinner, 2 Lunch as mentioned in Itinerary
- 豐富經驗中英文導遊
Professional Bilingual Tour Guide
- 包含博物館門票, 水上的士船票, 哈利法塔門票, 沙漠衝沙, 及觀光輕軌車票
Admission Fees: Museum, Abras Water Taxi, Burj Khalifa 124th Floor, Desert Safari, & Light Rail

特色行程 Special Features

總值超過 **AU\$450** (已包含在團費內)

- 帆船酒店自助午餐
Buffet Lunch at Burj Al Arab
- 沙漠衝沙與營地燒烤
Desert Safari and Camp BBQ
- 目前世界第一高塔哈利法塔
The World's Tallest Tower, Harry Fata
- 參觀博物院
Museum Visit
- 乘坐水上的士
Water Taxi
- 乘坐觀光輕軌
Sightseeing Lightrali

Day 1 澳大利亞 ✈ 迪拜
Australia ✈ Dubai

乘坐國際航空豪華班機飛往迪拜。抵達後辦理入關手續, 專車接機。導遊為您介紹當地風俗習慣及注意事項, 隨後送至星級酒店休息。您可以選擇在漂亮的杜拜自由活動。

住宿 / Hotel: 4 Star Avari Hotel / 5 Star Ghaya Grand Hotel 或同級

Upon arrival in Dubai, you will be met our representative at the airport and being transferred to hotel. Free and easy at your own leisure by utilising facilities in the hotel or ramble around the modern city of Dubai.

Day 2 阿布扎比 (早 / 午餐)
Abu Dhabi (B/L)

早餐後前往首都阿布扎比, 外觀瀏覽世界最大的【F1 法拉利世界主題公園】, 外觀全球傾斜度最大建築【首都之門】斜塔被吉尼斯世界紀錄認證為“全球傾斜度最大的人工建築”, 外觀八星級【阿布扎比酋長皇宮酒店】以真正八星級豪華度假酒店的設施與阿拉伯式奢華風格完美地結合, 猶如阿拉伯皇宮, 更顯“皇者氣派”。遊覽城市建設、文化廣場的七杯壺、大砲等奇特建築及駐阿中國大使館。中式午餐後前往參觀阿



聯酋最大的【扎伊德大清真寺】, 返回迪拜乘觀光輕軌進入號稱「世界第八大奇景」, 以棕櫚樹外形設計的【人工棕櫚島】與 The World 世界島形成“姐妹島”以棕櫚樹為設計外型, 由 50 間豪華酒店、250 間沙漠別墅、2400 棟海景大廈、遊艇會、水上樂園、餐廳、購物中心、運動設施、水療設施組成, 目前成為著名旅遊景點之一, 諸多奢華酒店興建於此, 如外觀著名的【亞特蘭蒂斯酒店】。結束後送至酒店休息。

住宿 / Hotel: 4 Star Avari Hotel / 5 Star Ghaya Grand Hotel 或同級

After breakfast, visit to the capital Abu Dhabi, sight

費用不包括 Exclusions

- 國際往返機票及機場稅
Air Tickets & Airport Taxes
- 導遊及司機小費 USD\$40/人
Tour Guide Tipping USD\$40 per person
- 酒店內免費服務外的私人消費; 機場行李搬運或超重費用; 規定行程外宴請及景點等一切費用
Airport / Hotel Porter Tipping, Personal Expenses etc
- 因人力不可抗拒因素導致的額外費用
The extra fee costing beyond our control



F1 法拉利世界主題公園
F1 Ferrari Theme Park



八星級酋長皇宮酒店
Emirates Palace



扎伊德大清真寺
Sheikh Zayed Grand Mosque Center



seeing begin with the world's largest F1 Ferrari theme park, the world's most declined building 'Capital Gate' - leaning tower which created a Guinness record followed by the 8-star 'Emirates Palace' which combined hotel facilities with luxury Arab style, afterwards, proceed to the city, culture square, cannon and Chinese Embassy. After the Chinese-style lunch, visit the Arab's largest Karzai's mosque, then back to Dubai to take the modern light rail to enter the manmade isle of palm which is called 'the world's eighth miracle'. The isle is consisted of 50 luxury hotels, 250 desert villas, 2,400 sea-view mansions, yacht club, Water Park, restaurants, shopping mall, and several fitness facilities and spas. Visit famous Atlantis Hotel. Back to hotel and rest.

Day 3 沙迦 Sharjah (早 / 午 / 晚餐) (B/L/D)

早餐後前往第三大酋長國沙迦，也是宗教文化中心。



外觀【文化廣場】、【古蘭經紀念碑】、【法薩爾王清真寺】、【火車頭市場】。海濱大道可直接通往阿聯酋其中最小的酋長國【阿基曼】，全景海岸線遊覽。返回迪拜到中餐廳享用中餐後，下午【乘四驅越野車】進入原始沙漠地帶，穿梭於起伏不定的沙丘之間，途中攀沿至沙丘頂端稍息，嘗試【滑板滑沙】的樂趣及觀賞【沙漠日落】的壯景。前往【沙漠狂歡營地】，品嚐阿茶、咖啡、甜點小吃、【騎駱駝】、【賞國鳥

【獵隼】、【阿式手繪】、【阿拉伯水煙】、欣賞【正宗阿拉伯肚皮舞表演】，享用獨特【沙漠篝火燒烤晚餐】。
住宿 / Hotel: 4 Star Avari Hotel / 5 Star Ghaya Grand Hotel 或同級

This morning travel to the third largest United Arab Emirate of Sharjah, which is known as the religious and cultural centre. Sightseeing begin with passing through the culture square, "Monument to the Quran" and "King Mosque" and Local Market. Promenade directly to "Ajman" the UAE the smallest Emirate, the journey is remarkable with the panoramic coastline view. In the afternoon back to Dubai, enjoy a Chinese style lunch. Then the Desert Safari begin with taking 4x4 vehicle to surfing on the desert, try to slide the sand, see the sunset view on the top of Sand Mountain. Visit desert camping ground, enjoy tea, coffee, dessert, and Arab belly dance show, and painting, water pipe tobacco, riding camel and having a special desert barbecue dinner.

Day 4 迪拜 → 澳大利亞 Dubai → Australia (早 / 午餐) (B/L)

早餐後，外觀【迪拜酋長皇宮】，乘坐傳統【水上的士 Abras】跨過 Creek 海灣，遊覽【古代商人大屋】。



參觀著名的【黃金市場】、【香料市場】。稍後外觀【卓美亞清真寺】、前往世界頂級奢華【七星級帆船酒店】享用自助午餐，這座以 26 噸黃金打造的屹立在波斯灣中的阿拉伯神殿，又稱為“阿拉伯塔”。參觀【伊斯蘭藝術文化中心】伊斯蘭傳統文化服飾精品也是實為罕見的，您定會在這里淘到滿意的寶貝。午餐後前往外觀高達 828 米的世界第一高樓【哈利法塔】，目前是世界上最高的建築，登上第 124 層全球最高的【觀景台 At The Top】鳥瞰 80 公里全景，現代都市規劃佈局及奇異獨特摩天大樓，海天一色的美景盡收眼底。前往目前世界最大購物中心【迪拜商城】Dubai Mall，參觀世界最大【室內人造瀑布】和【室內水族館】逾三萬種海洋生物！最近距離欣賞世界最大噴泉【迪拜音樂噴泉】Dubai Fountain 音樂噴泉，總投資 2.18 億美元，比美國的 Bellagio 噴泉大 25%，成為而今世界

最大的音樂噴泉。之後集合專車送機，可在迪拜機場內【世界最大機場免稅店】Duty Free 來彌補您意猶未盡的購物興致。

* 請預定 22:00 後的航班

After breakfast, visit Dubai emirate's palace, take traditional water taxi to cross Creek gulf, visit ancient businessman house. Visit the famous gold market, spice market, Jumeirah mosque, the most luxury Burj Al Arab hotel which is made of 26 ton of gold and also called 'Arab Tower' and then go to Islamic Art & Culture Centre to appreciate Arab traditional cloth and other goods. Then, having lunch at the amazing 7-star Burj Al Arab hotel. After lunch, proceed to the world's highest building 'Burj Khalifa tower' (828m), you will have the chance to view the amazing Dubai from the 124th floor of Burj Khalifa. Then, proceed to one of the world's largest shopping centre 'Dubai Mall', and enjoy the world's largest interior manmade fall and interior aquarium. Spend time around the world's largest fountain 'Dubai musical fountain, which cost \$218 million. In the evening, you will be transferring to the airport and you still can visit the world's largest airport duty free to continue shopping before departing back to Home Country or Australia.

* Kindly book for flight depart after 22:00



備註 Remarks

◎若遇特殊情況，如天氣惡劣、罷工、颶風影響、證件遺失、當地酒店突告客滿、原定班機取消或延誤、政變等等或在非本公司能力範圍以內所能控制之情況下，而必須將行程及住宿更改或取消任何一項旅遊節目，本公司得依照當時情況儘量安排及全權處理，長城假期將不負責在此情況下所引致之損失

In case of special circumstances, such as bad weather, strikes, hurricane effects, loss of travel documents, hotel rooms fully taken without notice, cancellation or delay of the original flight, coup, etc., which are out of the control of the company, itinerary and accommodation must be changed or cancelled accordingly. The company may arrange and handle it as much as possible according to the circumstances. Greatwall Travel will not be responsible for any losses caused in this case.

◎行程前後次序會有調整，最終行程以本公司確認單為準
Sequence of the itinerary might be adjusted, please refer to the final confirmation.

特約旅行社

For general information, terms & conditions & liabilities, please refer to Great Wall Travel Tour Agreement Form. We reserve the right to change itinerary and prices without prior notice. 有關報名詳情及旅遊細則，請參閱「長城假期」旅遊協議書。我們保留最後更改行程及價格的權利
D.O.I.: 15 MAR, 2019



沙漠沖沙
Desert Safari